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De maatregelen die voortvloeien uit de Lente van het Leefmilieu vallen tegen, aldus La
Libre Belgique. Doel van het overlegplatform, een initiatief van minister van Klimaat Paul
Magnette, was te komen tot een brede consensus over maatregelen voor het milieu. Het
was ook de bedoeling de verschillende beleidsniveaus te stroomlijnen. Volgens de krant is
het meer een catalogus van goede intenties en technische maatregelen in plaats van een
stappenplan van concrete en ambitieuze maatregelen.
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De maatregelen die voortvloeien uit de Lente van het Leefmilieu vallen tegen, aldus La Libre
Belgique. De krant kon inzage krijgen in de catalogus van maatregelen, die woensdag wordt
voorgesteld. Doel van het overlegplatform, een initiatief van minister van Klimaat Paul Magnette,
was te komen tot een brede consensus over maatregelen voor het milieu. Het was ook de bedoeling
de verschillende beleidsniveaus te stroomlijnen.
Maar volgens La Libre is het gevoel dat overblijft dat minister Magnette niet echt wordt ondersteund
door zijn collega's en dat de gewesten op hun bevoegdheden staan. Nog volgens de krant is het meer
een catalogus van goede intenties, technische maatregelen, bevestigingen van engagementen en
overdenkingen in plaats van een stappenplan van concrete en ambitieuze maatregelen.
Het gaat bijvoorbeeld om het opnemen van de milieu-impact op de gezondheid in de verplichte
basisopleiding en vorming van professionals uit de sector, het bestuderen van de noodzaak van een
systeem van biobewaking op nationaal niveau, of het opstellen van een plan voor de vermindering
en duurzaam gebruik van pesticiden, een ontwerp van koninklijk besluit over de regels voor de
uitstoot van benzeen en formaldehyde en een behoud van het beleid van offshore windenergie.
Het systeem van groenestroom-certificaten zal niet worden herzien voor 2012. Een werkgroep zal
werken op een eventuele harmonisering van de verschillende systemen in de gewesten. Er zal
worden gewerkt aan vereenvoudigde administratieve procedures voor energiepremies. Er komt een
fonds voor de sanering van stookolietanks. De haalbaarheid van een meerjarenplan voor minder
energieverbruik in openbare gebouwen zal worden onderzocht, idem voor een akkoord tussen het
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federale niveau, de gewesten en de banksector voor de ontwikkeling van goedkope leningen voor
'groene' investeringen.
Andere zaken zijn bijvoorbeeld het bestuderen van maatregelen om thuiswerk te promoten. Ook de
plannen voor een kilometerheffing voor vrachtwagens zijn opgenomen. Een dergelijk systeem voor
wagens ligt eveneens ter studie, met de bedoeling de minst vervuilende wagens te bevoordelen. Er
komt een evaluatie van maatregelen om de groei van het spoorverkeer te ondersteunen. In 2010 is er
sprake van een uniek biljet voor het openbaar vervoer.(MP)
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